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Z Á P I S 

z 20. zasedání Zastupitelstva hlavního města Prahy,   

které se konalo dne 23. 1. 2025 

od 9 hodin ve velké zasedací síni Nové radnice  

  

 Dle prezence bylo přítomno: 

       64 členů Zastupitelstva hl. m. Prahy  

             (z toho 2 poslanci PS PČR) 

       29 zástupců městských částí hl. m. Prahy 

         4 zástupci ředitele MHMP 

                                 33 ředitelů odborů MHMP  

                                                      27 ředitelů organizací HMP 

                     3 hosté 

          2 poslanci PS PČR (současně i členové ZHMP) 

                   18 zástupců tisku 

 

CELKEM přítomných: 178 osob 

 

 

 

OMLUVENI: 

 

Mgr. Marta Gellová – od 9,30 do 11,30 hodin 

 

JUDr. Radmila Kleslová – od 9 do 12 hodin 

 

Ing. Gabriela Lněničková, MBA – od 12,45 do 

15,30 hodin 

 

Magdalena Valdmanová – od 15,30 do 17,30 

hodin 

 

doc. Ing. arch. Petr Hlaváček – od 23 hodin 

 

Mgr. Jana Komrsková – od 14,30 hodin 

 

JUDr. Jiří Pospíšil – od 22,15 do 23 hodin 
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Ing. Mariana Čapková, MBA – od 14,30 do 

16,30 hodin 

 

Mgr.Jiří Knitl – do 12 hodin 

 

Mgr. Jakub Lepš, M.A. – od 16 do 17 hodin 

 

Ing. Tomáš Slabihoudek – od 13,40 do 15,15 

hodin 

 

MgA. Hana Třeštíková – od 19 do 22 hodin 

 

Ing. David Vodrážka – do 10 hodin 

 

Mgr. Zdeněk Zajíček  

 

MUDr. Zdeněk Hřib – od 22,25 do 22,55 hodin 

 

 

  20. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy zahájil primátor hl. m. Prahy v 9,03 hodin.   

 

  Podle prezence byla na zasedání přítomna nadpoloviční většina členů ZHMP a bylo 

tedy schopno se usnášet. 

        Primátor hl. m. Prahy konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se 

zákonem č. 131/2000 Sb. o hlavním městě Praze, dalšími právními předpisy a Jednacím 

řádem Zastupitelstva hl. m. Prahy a byli na něj pozváni všichni členové ZHMP a 

připomněl, především občanům hl. m. Prahy a dalším zúčastněným, že se průběh tohoto 

jednání přenáší na internetové stránky www.praha.eu. 

 

          Ověřením zápisu byli pověřeni Mgr. Zuzana Freitas Lopesová a Mgr. Jan Chabr. 

 

Hlasování o členech návrhového výboru:                                                                                              

1. předseda Mgr. Jan Chabr 

2. člen  Ing. Ondřej Prokop 

3. člen  Mgr. Ing. Jaromír Beránek 

4. člen  Mgr. et Mgr. Vladan Brož 

5. člen  Ing. arch. Zuzana Hamanová 

6. člen  Dr.-Ing. Milan Urban 

7. člen  JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – zástupce ředitele pro Sekci průřezových 

činností  

 

tajemníkem výboru: JUDr. Adrián Radošínský, vedoucí oddělení veřejného práva a 

legislativy odboru LEG MHMP                                    

PRO: 44      PROTI: 1 ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Návrhový výbor byl schválen v navrženém složení. 

http://www.praha.eu/
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Procedurální návrh primátora hl. m. Prahy na přerušení tohoto 20. zasedání Zastupitelstva 

hl. m. Prahy a pokračování přerušeného 3. mimořádného zasedání Zastupitelstva hl. m. 

Prahy ze dne 13. 1. 2025 od 9,15 hodin 

Pro: 43 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Primátor hl. m. Prahy konstatoval, že v 9,15 hodin bude začínat pokračování 

přerušeného 3. mimořádné zasedání Zastupitelstva HMP. 

 

Jednání tohoto 20 zasedání ZHMP bylo přerušeno od 9,15 hodin do 14,20 hodin, 

kdy v daném časovém rozpětí probíhalo pokračování přerušeného 3. mimořádného 

zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy ze dne 13. 1. 2025 

 

Pravidelný bod v pevném čase od 12,30 do 13,15 hodin „Návrhy, připomínky a podněty 

občanů hl. m. Prahy“ a pravidelný bod v pevném čase od 13,15 do 14 hodin „Dotazy, 

připomínky a podněty členů ZHMP“ byly projednány v rámci pokračování přerušeného 3. 

mimořádného jednání ZHMP, které se konalo tentýž den, jako toto 20. jednání ZHMP. 

 

Ve 14,20 hodin, kdy bylo ukončeno pokračování přerušeného 3. mimořádného zasedání 

ZHMP, primátor hl. m. Prahy přítomné informoval, že další jednání se bude vztahovat k   

řádnému 20. zasedání ZHMP. 

 

Předsedající primátor hl. m. Prahy informoval, že Rada HMP na svém zasedání 

v úterý dne 14. 1. 2025 stanovila „Návrh programu jednání 20. zasedání Zastupitelstva“, 

který členové ZHMP obdrželi e-mailem, a který byl zveřejněn se svoláním tohoto jednání 

ZHMP způsobem stanoveným příslušnými ustanoveními zákona o hlavním městu Praze. 

Dále primátor hl. m. Prahy uvedl, že Rada HMP na svém zasedání tento týden 

doplnila původní návrh programu o další materiály k projednání. Upravenou, Radou 

schválenou verzi návrhu programu obdrželi členové ZHMP e-mailem. Doplněné tisky byly 

následně zpřístupněny občanům. 

 

K dozařazeným tiskům vystoupili tito členové Rady HMP: náměstkyně primátora 

Udženija, radní Klecanda, radní Zábranský, radní Kovářík 

 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tyto občanky HMP: Valerie Bromová, Ing. 

Marta Pakostová 

 

V průběhu diskuse převzal řízení schůze náměstek primátora Hlaváček a opět převzal 

řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito členové ZHMP: Scheinherr, Nepil, 

předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, Zelenka, Čižinský. V rámci diskuse 

vystoupila Mgr. Renáta Zajíčková-poslankyně PS PČR. V diskusi dále vystoupili tito 

členové ZHMP: Nekolný, předseda výboru pro energetiku ZHMP Chabr, předseda výboru 

pro národnostní menšiny ZHMP Knitl, Hušbauer, Kleslová, radní Zábranský, Plesníková, 

předseda výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič, Vedralová, Kolář, předseda výboru 

finančního ZHMP Brož, Nacher, předseda výboru pro bezpečnost a pro prevenci 

kriminality ZHMP Ptáček, Urban, Kaněra, předseda výboru pro kulturu, památkovou péči, 

výstavnictví a podporu cestovního ruchu ZHMP Wolf, náměstek primátora Hřib, předseda 

výboru pro strategické investice ZHMP Portlík, Vodrážka, Matějková 
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Přestávka 16,27 - 16,57 hodin  

 

Po ukončení přestávky vystoupili v diskusi tito členové ZHMP: náměstek primátora Hřib, 

Scheinherr, náměstek primátora Hlaváček, Čižinský, Zelenka, Tylová 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Scheinherra – zařadit bod „Informace ke krokům pana 

primátora ohledně obsazení pozice ředitele MHMP“ jako první bod programu jednání 

PRO: 26   PROTI: 0   ZDR. 6 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Zelenky a člena ZHMP Scheinherra – zařadit tisk Z – 

12930 „K udělování parkovacích oprávnění Magistrátem hl. m. Prahy a městskými částmi“ 

jako první bod náměstka primátora Hřiba 

PRO: 19  PROTI: 1  ZDR. 14 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nepila (předsedy výboru pro strategické investice ZHMP 

Portlíka a radního Klecandy) – zařadit tisk Z – 12931 „k řešení situace s žáky s odlišným 

mateřským jazykem z Ukrajiny v pražských základních a mateřských školách” jako druhý 

bod pana primátora 

PRO: 36   PROTI: 0   ZDR. 2  

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedy výboru kontrolního ZHMP Prokopa – zařadit tisk Z – 12918 

„k "Petici za zachování a rekonstrukci budovy "kostek" u Emauz" jako bod v pevném čase 

18 hodin 

PRO: 59    PROTI: 0   ZDR. 0  

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Čižinského a člena ZHMP Benkoviče – zařadit bod 

„Informace o nákupu budov pro SŠ“ jako první bod radního Kováříka 

PRO: 28   PROTI: 0   ZDR. 8 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nekolného (člena ZHMP Prokopa) – zařadit bod 

„Aktuální stav reformy zón placeného stání v parkování v klidu“ jako první bod náměstka 

primátora Hřiba 

PRO: 27   PROTI: 0   ZDR. 16 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Kleslové – přeřadit z bloku informací tisk Z – 12923 

„Informace na základě usnesení ZHMP č. 3M/1 ze dne 13.1.2025“ do projednání jako 

první bod radního Zábranského 

PRO: 24   PROTI: 1   ZDR. 17 

Nebylo přijato. 
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Hlasování o návrhu radního Zábranského – zařadit do bloku informací tisk Z – 12923 

„Informace na základě usnesení ZHMP č. 3M/1 ze dne 13.1.2025“  

PRO: 57   PROTI: 0    ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedy výboru pro energetiku ZHMP Chabra – vyřadit bod „Návrhy, 

připomínky a podněty občanů HMP“ a bod „Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP“ 

z programu tohoto jednání z důvodu, že oba body byly projednány v rámci pokračování 

přerušeného 3. mimořádného Zastupitelstva HMP, které proběhlo 23. 1. 2025 od 9,15 

hodin 

PRO: 48   PROTI: 3   ZDR. 4 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nachera (osvojil si návrh Ing. Marty Pakostové – 

občanky HMP) – předřadit projednávání původního bodu 31, tisk Z – 12799 „K návrhu 

novely Jednacího řádu Zastupitelstva hl. m. Prahy“ jako poslední bod náměstkyně 

primátora Komrskové 

PRO: 35   PROTI: 0   ZDR. 6 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Čižinského – zařadit bod „Informace o tendru na 

dostavbu Nové Palmovky“ jako první bod náměstka primátora Hlaváčka 

PRO: 16   PROTI: 0   ZDR. 24 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Scheinherra – zařadit bod „Ke změně přidělování 

parkovacích oprávnění do zón placeného stání pro zásahová vozidla složek IZS, 

operujících na území hl. m. Prahy“ pod číslem tisku R – 54079, a sice tento bod zařadit 

jako první bod náměstka primátora Hřiba 

PRO: 15   PROTI: 1   ZDR. 12 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o celém upraveném návrhu programu jednání 

PRO: 60 PROTI:0   ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

S programem jednání byl vysloven souhlas. 
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Řízení schůze převzal náměstek primátora Hlaváček. 

    1 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Pražské společenství obnovitelné 

energie 

 

  

   TISK:        Z - 12849 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 41         PROTI: 2         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 20/1 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

V diskusi vystoupila Valerie Bromová-občanka HMP. Reagoval primátor hl. m. Prahy. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Urban, primátor HMP, radní Kovářík, předseda 

výboru pro energetiku ZHMP Chabr 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Řízení schůze převzal primátor hl. m. Prahy. 

    2 

 

zastupitel Nepil 

zastupitel Klecanda 

zastupitel Portlík 

 

k řešení situace s žáky s odlišným mateřským jazykem z Ukrajiny v pražských základních a 

mateřských školách 

 

  

   TISK:        Z - 12931 

Materiál uvedl člen ZHMP Nepil.  

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Čižinský, Nepil, předseda výboru pro strategické 

investice ZHMP Portlík, Nacher, Nerušil, předseda výboru finančního ZHMP Brož, Freitas 

Lopesová 

 

Projednávání tohoto bodu bylo v 18 hodin přerušeno z důvodu pevně zařazeného tisku Z – 

12918 „k "Petici za zachování a rekonstrukci budovy "kostek" u Emauz" 
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Tisk byl projednán v pevném čase od 18 hodin 
    * 
 

předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop 

 

k "Petici za zachování a rekonstrukci budovy "kostek" u Emauz" 

 

  

   TISK:        Z - 12918 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 61         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 20/2 

Materiál uvedl předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop. 

 

V diskusi vystoupil občan HMP MgA. Jan Poslušný 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Scheinherra – umožnit dokončení diskusního příspěvku 

MgA. Janu Poslušnému – občanovi HMP 

Pro: 26 Proti: 0 Zdr. 1 

Nebylo přijato.  

 

V pokračující diskusi vystoupili tito občané HMP: Kryštof Navara, Eva Pavlíková, Valerie 

Bromová, prof. Ing. Miloslav Pavlík 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Drápalová, radní Kovářík, Scheinherr 

 

Procedurální návrh náměstkyně primátora Udženija na prodloužení tohoto jednání i po 19. 

hodině 

Pro: 44 Proti: 2 Zdr. 1 

Bylo přijato. 

 

V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Tylová, předseda výboru pro územní 

rozvoj ZHMP Pek, Drápalová, předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, náměstek 

primátora Hlaváček, Hamanová, Urban 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Scheinherra – umožnit vystoupit jednomu zástupci 

petentů 

Pro: 44 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato.  

 

S diskusním příspěvkem vystoupil Petr Kusák – občan HMP. 

 

V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro bezpečnost a pro 

prevenci kriminality ZHMP Ptáček, náměstek primátora Hřib, Drápalová 

 

Závěrečné slovo přednesl předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, který reagoval na 

diskusní příspěvky. 
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Přestávka 18,57 – 19,02 hodin 

 

předseda výboru pro kulturu, památkovou péči, výstavnictví a podporu cestovního ruchu 

ZHMP Wolf požádal o oddělené hlasování po bodech 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Drápalové – vložit za bod I. nový bod ve znění: 

II. Zastupitelstvo hl. m. Prahy 

konstatuje  

1. že stavby Pragerových kostek jsou architektonickým souborem s vysokou kulturní i 

technickou hodnotou 

Pro: 35 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Drápalové – vložit nový bod ve znění: 

II. Zastupitelstvo hl. m. Prahy 

konstatuje  

2. hodnotu areálu významně umocňuje i skutečnost, že jako jedna z mála staveb své doby 

dodnes slouží svému původnímu účelu, přičemž k vysoké společenské hodnotě přispívá i 

skutečnost, že zde sídlí Centrum architektury a městského plánování (CAMP) 

Pro: 40 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedy výboru kontrolního ZHMP Prokopa (náměstka primátora 

Hlaváčka) ve znění:  

Zastupitelstvo hl. m. Prahy 

I.bere na vědomí  

1. Petici za zachování a rekonstrukci budovy „kostek“ u Emauz 

II. ukládá 

Radě hl. m. Prahy  

1.provést ekonomicko-provozní zhodnocení připravené rekonstrukce s cílem snížit 

celkovou finanční náročnost projektu tak, aby se mohla rekonstrukce zahájit v roce 2025 

Termín: 30. 4. 2025 

Pro: 61 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato 

 

Usnesení bylo přijato. 
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Pokračování přerušeného bodu: 

    2 

 

zastupitel Nepil 

zastupitel Klecanda 

zastupitel Portlík 

 

k řešení situace s žáky s odlišným mateřským jazykem z Ukrajiny v pražských základních a 

mateřských školách 

 

  

   TISK:        Z - 12931 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  61        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 20/3 

V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nepil, Nekolný, předseda výboru pro 

výchovu a vzdělávání ZHMP Brůžek, Plesníková, Hušbauer, Nerušil, předseda výboru pro 

národnostní menšiny ZHMP Knitl, Nacher, Scheinherr, Kolář, Vedralová, radní Klecanda, 

předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík, náměstek primátora Hřib, 

předseda výboru pro technickou infrastrukturu a vybavenost ZHMP Mahrik, předseda 

výboru pro rodinnou politiku a sociální oblast ZHMP Mareš, Kleslová 

 

Přestávka 20,06 – 20,16 hodin 

 

Závěrečné slovo přednesl člen ZHMP Nepil. 

 

náměstek primátora Hřib požádal o samostatné hlasování o bodu I. a II. (svůj návrh později 

stáhl) 

 

Ke svému předloženému pozměňovacímu návrhu ukládací části vystoupil předseda výboru 

pro rodinnou politiku a sociální oblast ZHMP Mareš (svůj návrh později stáhl) 

Reagoval člen ZHMP Nepil a předseda výboru finančního ZHMP Brož 

 

Přestávka 20,27 - 20,37 hodin  

 

Procedurální návrh člena ZHMP Nepila na znovuotevření diskuse 

Pro: 55 Proti: 2 Zdr. 1 

Bylo přijato. 

 

Ve znovuotevřené diskusi vystoupili tito členové ZHMP: náměstek primátora Hřib, 

předseda výboru pro rodinnou politiku a sociální oblast ZHMP Mareš 
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Hlasování proběhlo k následujícímu textu: 

Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

I.konstatuje  

vzhledem k narůstajícím počtům dětí s odlišným mateřským jazykem (dále OMJ) v 

mateřských a základních školách v Praze a tím hrozícímu zhoršení kvality vzdělávání 

chceme vytvořit komplexní systém pro adaptaci dětí s OMJ II. ukládá 1. Magistrátu hl. m. 

Prahy 1. připravit rámec pro celoměstský systém podpory výuky dětí s OMJ a) prověřit 

možnost vytvoření/obnovení tzv. průtokových tříd s intenzivní výukou češtiny jako 

podmínku/předstupeň zařazení do kmenových tříd základních a mateřských škol v 

koordinaci se zřizovateli ZŠ a MŠ ideálně tak, aby byly dostupné v každé velké MČ 

Termín: 28.2.2025 

b) zmapovat potřebu prostor, lidských kapacit (asistentů a cizojazyčných učitelů) a financí 

pro provoz těchto tříd 

Termín: 28.2.2025 

c) požadovat po MŠMT vytvoření efektivního programu financování asistentů dětí s OMJ, 

a to s předstihem a s jasně daným dlouhodobým finančním rámcem tak, aby mohli ředitelé 

škol plánovat. Zmapovat potřeby pražských základních škol na optimální počet těchto 

asistentů 

Termín: 28.2.2025 

d) zmapovat potřebu posílení personální kapacit a financování PPP poraden a jejich 

schopnost podpory dětí s OMJ za účelem nastavení podpůrných opatření pro žáky se 

speciálními vzdělávacími potřebami (SVP) a zahrnutí dětí s OMJ do kapacit tříd pro děti 

s SVP 

Termín: 28.2.2025 

e) připravit návrhy potřebných změn legislativy a opatření, aby mohla být realizována 

opatření a,b,c,d 

Termín: 31.3.2025 

2.vytvořit pracovní skupinu/vyjednávací tým složenou ze zástupců HMP, MČ, ředitelů 

škol, odborníků na integraci dětí s OMJ a zástupce krajské platformy pro adaptaci a 

integraci uprchlíků za účelem jednání s orgány státní správy                             Termín: 

14.2.2025  

3. vstoupit do jednání se státními úřady, zejména MŠMT, za účelem vytvoření efektivního 

funkčního systému vzdělávání dětí, a to i na poli legislativy a zajištění potřebných 

finančních prostředků zejména co se týče opatření a, b, c, d bodu II.1.1. tohoto usnesení 

Termín: 28.2.2025 

 

Usnesení bylo přijato. 
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V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze náměstek primátora Hlaváček a opět 

převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

    3 

 

I.náměstek primátora Hřib 

 

k záměru odboru INV MHMP na realizaci veřejné zakázky "Soubor staveb MO st č. 0081 MO 

Pelc/Tyrolka – U Kříže, stavba č. 0094 MO Balabenka – Rybníčky a stavba č. 8313 Libeňská 

spojka – vypracování dokumentací pro povolení záměrů staveb dle stavebního zákona č. 

283/2021 Sb. a vyhl. č. 227/2024 Sb., včetně zajištění inženýrské činnosti" 

 

  

   TISK:        Z - 12825 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  39        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 20/4 

Materiál uvedl náměstek primátora Hřib. 

 

V diskusi vystoupila Valerie Bromová – občanka HMP 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, 

Zelenka, Nacher, náměstek primátora Hřib, předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy 

k městským částem ZHMP Bílek, Scheinherr, předseda výboru pro dopravu ZHMP 

Sedeke, primátor hl. m. Prahy, náměstek primátora Hlaváček, Slabihoudek, Urban, 

Nekolný, předseda výboru pro kulturu, památkovou péči, výstavnictví a podporu 

cestovního ruchu ZHMP Wolf, předsedkyně výboru pro legislativu, veřejnou správu a 

transparentnost ZHMP Arnotová, předseda výboru pro územní rozvoj ZHMP Pek 

 

Přestávka 21,47 - 21,52 hodin 

 

Po ukončení přestávky vystoupil v rámci diskuse člen ZHMP Nacher. 

 

Závěrečné slovo přednesl I.náměstek primátora Hřib, který reagoval na diskusní příspěvky. 

 

Návrh předsedy výboru pro územní rozvoj ZHMP Peka – do textu usnesení doplnit nový 

text ve znění: 

Zastupitelstvo hl. m. Prahy 

III. ukládá Radě HMP 

2.sestavit seznam významných staveb, které jsou ohroženy příslušnou změnou zákona 

Termín: 28. 2 2025 

3.využít legislativní iniciativy hl. m. Prahy ke změně zákona ve prospěch dotčených staveb 

Termín: 31. 3. 2025 

Pro: 49 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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Návrh člena ZHMP Scheinherra – do textu usnesení doplnit nový text ve znění: 

Zastupitelstvo hl. m. Prahy 

IV. vyzývá  

poslance zvolené za hl. m. Prahu, aby zajistili novelizaci zákona č. 100/2001 sb. o 

posuzování vlivu na životní prostředí tak, aby bylo možné prodloužit platnost stanoviska 

EIA pro stavby Městského okruhu a Libeňské spojky 

Pro: 54 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o původním textu usnesení, které předložila Rada HMP 

Pro: 39 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    4 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání – Z 3765 (fáze "návrh" + "OOP", vlna 30) 

 

  

   TISK:        Z - 12784 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  39        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 2    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 20/5 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupila Valerie Bromová-občanka HMP. Reagoval náměstek primátora 

Hlaváček 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    5 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání – Z 3612 (fáze "návrh" + "OOP", samostatně pořizovaná) 

 

  

   TISK:        Z - 12826 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 20/6 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 
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V diskusi vystoupila Valerie Bromová-občanka HMP. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    6 

 

náměstkyně primátora Komrsková 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu běžných výdajů odboru OCP MHMP v kapitole 02 - Městská 

infrastruktura na rok 2025 a poskytnutí účelové neinvestiční dotace pro MČ Praha 16 a MČ 

Praha 20 na provozování sběrného dvora 

 

  

   TISK:        Z - 12736 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 46         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 20/7 

Materiál uvedl v zastoupení náměstkyně primátora Komrskové radní Mazur. 

 

V diskusi vystoupila předsedkyně výboru pro životní prostředí, veřejný prostor a 

pohřebnictví ZHMP Kubesa.  

 

primátor hl. m. Prahy – hlasoval „pro“, ve výsledku hlasování se to však chybně objevilo, 

že „nehlasoval“ 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    7 

 

náměstkyně primátora Komrsková 

 

k návrhu na majetkoprávní řešení - celé pozemky parc. č. 484/23, 484/2, 453/16, 453/15, 

453/2, 453/4, 484/22, částí pozemků parc. č. 453/1, 453/3, 482/1, 482/5, 484/1, všechny v k.ú. 

Křeslice, obec Praha 

 

  

   TISK:        Z - 12714 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  47       PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

7 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 20/8 

Materiál uvedl v zastoupení náměstkyně primátora Komrskové radní Mazur. 

 

primátor hl. m. Prahy – hlasoval „pro“, ve výsledku hlasování se však objevilo, že 

„nehlasoval“ 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    8 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu novely Jednacího řádu Zastupitelstva hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12799 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  32        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 4    

 

 

   NEPŘIJATO                                                                                

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

V diskusi vystoupily Ing. Marta Pakostová a Valerie Bromová – občanky HMP. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy 

k městským částem ZHMP Bílek, náměstek primátora Hlaváček, Tylová, Bodeček, 

předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací 

ZHMP Rázga, Nacher, radní Klecanda, Kleslová, radní Zábranský, Nepil, předseda výboru 

pro dopravu ZHMP Sedeke  

 

Hlasování o návrhu předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu 

podnikání a inovací ZHMP Rázgy – vypustit odpolední interpelace občanů od 17.00 do 

18.00 hodin a zachovat stávající interpelace občanů s tím, že by se konaly v pevném čase, 

a to od 12.15 hodin do 13.15 hodin (tzn. současný článek 27 a) odst. 2 Jednacího řádu by 

zůstal zachován nikoli tak, jak je v navrženém znění, které prošlo výborem pro legislativu a 

Radou hl. m. Prahy, ale byl by ve stávajícím znění s tím, že by se měnila pouze doba na čas 

„od 12.15 hodin do 13.15 hodin“) 

Pro: 8 Proti: 1 Zdr. 11 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nachera - v čl. 27 a) odst. 2 - interpelace zůstávají ve 

stávajícím poledním bloku, tzn. interpelace občanů zůstávají v čase od 12.30 do 13.15 

hodin a zároveň nově navržený blok interpelací občanů by byl zkrácen oproti původnímu 

návrhu – tzn. nebyl by v čase od 17.00 do 18.00 hodin, ale trval by pouze od 17.00 do 

17.45 hodin (tzn. zůstal by zachován současný blok interpelací občanů v poledne, ale 

zároveň by se přidával odpolední blok, tak, jak  navrhl a doporučil ke schválení výbor pro 

legislativu a Rada hlavního města Prahy) 

Pro: 14 Proti: 0 Zdr.13 

Nebylo přijato. 
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Hlasování o návrhu předsedy výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem 

ZHMP Bílka a radního Klecandy - upravuje změnu v čl. 20 „Přerušení a ukončení zasedání 

Zastupitelstva“, kdy se mění kompletně v rámci čl. 20 odst. 1 na nové znění: Předsedající 

prohlásí zasedání za ukončené, je-li vyčerpán program jednání. Předsedající prohlásí 

zasedání za přerušené ve 22.00 hodin, a je-li v uvedeném čase projednáván bod programu, 

prohlásí jednání za přerušené po ukončení projednávání tohoto bodu, nejpozději však ve 

24.00 hodin. V tomto případě pokračuje zasedání následující pracovní den v čase určeném 

předsedajícím. Dále může zasedání prohlásit za přerušené, pokud v jeho průběhu klesne 

počet přítomných členů Zastupitelstva pod nadpoloviční většinu všech členů Zastupitelstva 

nebo z jiných závažných důvodů, zejména nastaly-li skutečnosti znemožňující nerušený 

průběh jednání.  

Poté platí odst. 2 a 3, tak, jak byly v původním návrhu. 

Pro: 27 Proti: 4 Zdr. 11 

Nebylo přijato. 

 

Usnesení nebylo přijato. 

 

    9 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu na uzavření Dodatku č. 1 k Darovací smlouvě č. DAH/80/02/001361/2023 s 

příjemcem daru, městem Banská Štiavnica 

 

  

   TISK:        Z - 12851 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 47         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 20/9 

Materiál uvedla v zastoupení náměstka primátora Pospíšila náměstkyně primátora 

Udženija. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   10 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky hlavního města Prahy, kterou se stanoví místa, na kterých 

nelze konat nebo propagovat veřejnou sbírku 

 

  

   TISK:        Z - 12852 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 50         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 20/10 

Materiál uvedla v zastoupení náměstka primátora Pospíšila náměstkyně primátora 

Udženija. 
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V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro energetiku ZHMP Chabr, 

Drápalová 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    11 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na uzavření dohody o splátkách dlužného nájemného a úhrad za plnění poskytovaná 

s užíváním bytu včetně příslušenství se lhůtou splatnosti převyšující 18 měsíců s bývalou 

uživatelkou bytu hl.m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12867 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 50         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 20/11 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   12 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy a k poskytnutí grantů formou dotace 

hlavního města Prahy pro rok 2025 v oblasti sociálních služeb na základě "Programu 

podpory registrovaných sociálních služeb poskytovaných občanům hlavního města Prahy pro 

rok 2025 – Doplňková síť“ 

  

   TISK:        Z - 12845 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 20/12 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: radní Kovářík, předseda výboru pro rodinnou 

politiku a sociální oblast ZHMP Mareš 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   13 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

poskytnutí grantů formou dotace hlavního města Prahy pro rok 2025 v oblasti sociálních 

služeb na základě "Programu podpory registrovaných sociálních služeb poskytovaných 

občanům hlavního města Prahy pro rok 2025" a úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy v 

roce 2025 

 

  

   TISK:        Z - 12869 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 52        PROTI: 0        ZDRŽEL SE: 0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 20/13 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Matějková, radní Kovářík 

 

členka ZHMP Matějková – nahlásila střet zájmů 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   14 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na poskytnutí účelových neinvestičních dotací městským částem hl.m. Prahy na 

základě „Programu podpory aktivit městských částí hl.m. Prahy v oblasti pomoci lidem bez 

domova na lokální úrovni pro rok 2025“ a na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy v roce 

2025 

 

  

   TISK:        Z - 12846 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 52         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 20/14 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

V diskusi vystoupila Valerie Bromová – občanka HMP 

 

Závěrečné slovo přednesla náměstkyně primátora Udženija, která reagovala na diskusní 

příspěvek. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   15 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy a k poskytnutí dotací hlavního 

města Prahy v působnosti odboru sociálních věcí Magistrátu hlavního města Prahy - 

Program v oblasti rodinné politiky pro rok 2025 

 

  

   TISK:        Z - 12853 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 20/15 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

V diskusi vystoupila Valerie Bromová – občanka HMP 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Matějková, radní Kovářík 

 

Závěrečné slovo přednesla náměstkyně primátora Udženija, která reagovala na diskusní 

příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   16 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v kapitole 0811 a k návrhu na 

poskytnutí dotace Městské části Praha 20 v roce 2025 

 

  

   TISK:        Z – 12792 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 20/16 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Nepil. Reagovala náměstkyně primátora Udženija.  

 

Usnesení bylo přijato. 
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   17 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Gymnázium Christiana Dopplera, 

se sídlem Praha 5 – Malá Strana, Zborovská 621/45 

 

  

   TISK:        Z - 12775 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 20/17 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   18 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Gymnázium, Praha 6, Nad Alejí 

1952 

 

  

   TISK:        Z - 12864 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:  0       ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 20/18 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   19 

 

radní Kovářík 

 

k aktualizaci Akčního plánu k Integrované strategii pro ITI Pražské metropolitní oblasti pro 

období 2021 - 2027 - část OPŽP 2021 – 2027 

 

  

   TISK:        Z - 12762 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 20/19 

Materiál uvedl radní Kovářík. 
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V diskusi vystoupila Valerie Bromová – občanka HMP 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro zahraniční vztahy a EU 

fondy ZHMP Beránek, radní Kovářík 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   20 

 

radní Mazur 

 

k Aktualizaci Koncepce Smart Prague do roku 2030 

 

  

   TISK:        Z - 12756 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 39         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 20/20 

Materiál uvedl radní Mazur. 

 

V diskusi vystoupila Valerie Bromová – občanka HMP. Reagoval radní Mazur. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Procházka, předsedkyně výboru pro strategický a 

hospodářsky rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP Rázga, radní Mazur, Kolář, 

předseda výboru pro zahraniční vztahy a EU fondy ZHMP Beránek, předseda výboru pro 

energetiku ZHMP Chabr, radní Kovářík, předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   21 

 

radní Zábranský 

 

k výkupu Areálu Motol 

 

  

   TISK:        Z - 12407 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0      ZDRŽEL SE: 2   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 20/21 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro správu majetku ZHMP 

Benkovič, předseda výboru pro energetiku ZHMP Chabr, radní Klecanda, radní Mazur 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   22 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu majetkoprávního vypořádání mezi společností LUKON Investment, a.s. a hl.m. 

Prahou pro zajištění pozemků pro Drážní promenádu 

 

  

   TISK:        Z - 11955 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  46        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 20/22 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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radní Zábranský 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. 

hl.m. Prahy, kterou se vydává Statut hl.m. Prahy ve znění pozdějších předpisů 

 

Svěření: 

Praha 12 (pozemky v k.ú. Modřany) 

Praha 18 (stavba úpravy parteru v k.ú. Letňany) 

Praha 15 (stavba v k.ú. Horní Měcholupy) 

Praha 13 (pozemek v k.ú. Stodůlky) 

Praha – Zličín (stavba spojovacího chodníku v k.ú. Zličín) 

Odejmutí: 

Praha 3 (stavba v k.ú. Žižkov) 

Praha 17 (pozemky v k.ú. Řepy) 

Praha 5 (pozemky v k.ú. Hlubočepy) 

Praha 12 (vodohospodářský majetek v k.ú. Modřany, Komořany, Kamýk, Cholupice) 

 

  

   TISK:        Z - 12886 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 20/23 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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radní Zábranský 

 

k návrhu na směnu pozemků v k. ú. Smíchov a k. ú. Dolní Počernice mezi společností 

Počernice III s.r.o. a hl.m. Prahou (zajištění pozemků pro stavbu č. 44544 Terminál 

Smíchovské nádraží) 

 

  

   TISK:        Z - 12847 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  47        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 20/24 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 25 - 32 

Pro: 51 Proti: 1 Zdr. 2 

Bylo přijato. 
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radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod části pozemku parc. č.2670/12 k.ú. Kyje 

 

  

   TISK:        Z - 12640 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0     

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 20/25 

Materiály pod poř. č. 25 - 32 uvedl radní Zábranský. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 2545 k.ú. Hloubětín 

 

  

   TISK:        Z - 12607 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 20/26 

Usnesení bylo přijato. 
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radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 4471/19 o výměře 26 m2 v k.ú. Strašnice 

 

  

   TISK:        Z - 12709 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  48        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 20/27 

Usnesení bylo přijato. 
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radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod části pozemku parc. č. 408/7 (dle GP parc. č. 408/9) o výměře 

1.862 m2 v k.ú. Žižkov za účelem "Modernizace a dostavby ŽST Praha Masarykovo nádraží"  

 

  

   TISK:        Z - 12702 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 20/28 

Usnesení bylo přijato. 
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radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc. č. 700/4 a části pozemku 700/1 v k.ú. Nový Vestec z 

vlastnictví města Brandýs nad Labem-Stará Boleslav 

 

  

   TISK:        Z - 12666 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 20/29 

Usnesení bylo přijato. 
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radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků parc.č. 2220/1, parc.č. 2220/2 a parc.č. 2220/3 v k.ú. 

Krč z vlastnictví Dopravního podniku hl.m. Prahy a.s. do vlastnictví hl.m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12737 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   54       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 20/30 

Usnesení bylo přijato. 
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radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí 5 ks sloupů veřejného osvětlení a kabelového vedení vše v k. ú. 

Březiněves, obec Praha, z vlastnictví společnosti Březiněves, a.s. do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12823 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 20/31 

Usnesení bylo přijato. 
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radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí nového úseku jižního chodníku v ul. Pekařova, ploch zeleně, 

rekonstrukce severního chodníku v ul. Pekařova pro vytvoření přechodu pro chodce, rozšíření 

křižovatky v ul. Pekařova a Jestřebická o novou větev pro účelovou komunikaci, 2 ks svislého 

dopravního značení a vodorovného dopravního značení vše v k. ú. Bohnice a k. ú. Čimice, 

obec Praha, a pozemku parc. č. 620/9 v k. ú. Bohnice, obec Praha, z vlastnictví společnosti 

BEMETT Čimice s.r.o. do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12839 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 20/32 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Bod byl předřazen jako poř. č. 8 

    

 

radní Zábranský 

 

k návrhu novely Jednacího řádu Zastupitelstva hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12799 
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předseda výboru finančního ZHMP Brož 

předseda výboru pro bezpečnost a pro prevenci kriminality ZHMP Ptáček 

předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík 

předseda výboru pro národnostní menšiny ZHMP Knitl 

 

k návrhu personálních změn ve výborech ZHMP 

 

  

   TISK:        Z - 12922 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  56        PROTI:  0       ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 20/33 

Úvodem vystoupil primátor hl. m. Prahy, který informoval o navržených personálních 

změnách ve výborech ZHMP. 
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V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nacher, předsedkyně výboru pro strategický a 

hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP Rázga, předseda výboru 

kontrolního ZHMP Prokop 

 

Hlasování proběhlo k následujícímu textu usnesení: 

Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

I. odvolává 1. ke dni 23. 1. 2025 z funkce člena Výboru finančního ZHMP Mgr. Martina 

Hrubčíka, MBA 

2. ke dni 23. 1. 2025 z funkce člena Výboru pro bezpečnost a pro prevenci kriminality 

ZHMP Mgr. Martina Hrubčíka, MBA 

3. ke dni 23. 1. 2025 z funkce člena Výboru pro strategické investice ZHMP Mgr. Martina 

Hrubčíka, MBA 

4. ke dni 23. 1. 2025 z funkce člena Výboru pro národnostní menšiny ZHMP Stanislava 

Nekolného, MBA 

II. volí 

1. ke dni 24. 1. 2025 do funkce člena Výboru finančního ZHMP Tomáše Kaněru 

2. ke dni 24. 1. 2025 do funkce člena Výboru pro bezpečnost a pro prevenci kriminality 

ZHMP Tomáše Kaněru 

3. ke dni 24. 1. 2025 do funkce člena Výboru pro strategické investice ZHMP Stanislava 

Nekolného, MBA 

4. ke dni 24. 1. 2025 do funkce člena Výboru pro národnostní menšiny ZHMP Tomáše 

Kaněru 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Členům ZHMP byly rozdány tyto informace: 
 

1  Z-12873 k zahraničním pracovním cestám členů 

Zastupitelstva hlavního města Prahy 

  

primátor  

hl.m. Prahy  

2  Z-12878 o prováděných činnostech v nejbližším období na 

komunikacích v hl. m. Praze s významným dopadem 

na dopravu  

I. náměstek 

primátora   

Hřib 

 

 

3  Z-12870 Informace o schválení Monitorovací zprávy č. 4, 

Hodnotící zprávy k Implementačnímu plánu 

Strategie adaptace hl.m. Prahy na změnu klimatu na 

roky 2020 - 2024, a schválení Implementačního 

plánu Strategie adaptace hl.m. Prahy na změnu 

klimatu na roky 2025 – 2029 

 

náměstkyně 

primátora  

Komrsková 
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4  Z-12875 k navýšení rozpočtu vlastního hlavního města Prahy 

v roce 2024 o neinvestiční transfery ze státního 

rozpočtu z MŠMT a k úpravě rozpočtu běžných 

výdajů v kap. 0416 v roce 2024 u škol a školských 

zařízení, zřizovaných hlavním městem Prahou a u 

škol a školských zařízení, zřizovaných městskými 

částmi hlavního města Prahy 

 

radní Klecanda 

5  Z-12877 k úpravě závazných ukazatelů rozpočtu v roce 2024 

v kap. 0416 v souvislosti s poskytnutím účelových 

neinvestičních transferů ze státního rozpočtu z 

MŠMT 

radní Kovářík 

6  Z-12884 ke Zprávě o plnění rozpočtu hlavního města Prahy 

za 1. - 3. čtvrtletí 2024 

radní Kovářík 

7  Z-12879 Informace za období od 14. prosince 2024 do 22. 

ledna 2025 o provádění hloubkových auditů v 

návaznosti na usnesení Zastupitelstva hl. m. Prahy 

ke kauze Dozimetr a usnesení Zastupitelstva hl. m. 

Prahy č. 1/30 ze dne 24. listopadu 2022 a informace 

k trestnímu oznámení „Lysolaje“ 

 

radní Zábranský 

8  Z-12883 Informace o činnosti Výboru pro dopravu ZHMP za 

rok 2024 

předseda Výboru 

pro dopravu 

ZHMP 

 

9  Z-12923 Informace na základě usnesení ZHMP č. 3M/1 ze 

dne 13.1.2025 

radní Zábranský 

 

 

Při zasedání ZHMP byl vyvěšen dopis, adresovaný ZHMP: 

 

Podnět na pořízení změny ÚP sídelního útvaru hl. m. Prahy – školní areál Břežanka 

(Ondřej Kurz, *****) 

 

Podnět na pořízení změny ÚP sídelního útvaru hl. m. Prahy – školní areál Zelené Město 

(Ondřej Kurz, *****) 

 

Dopis – záměr prodat pozemek parc. č. 792/114 v k. ú. Troja za účelem realizace výstavby 

bytových domů 

(SVJ Písečná 456/9, Praha) 

 

Petice za zachování a rekonstrukci budovy „KOSTEK“ U Emauz 

(Jan Poslušný, *****) 
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Materiál Zastupitelstva hl. m. Prahy – navrhovaný k projednání 23. 1. 2025, týkající se 

problematiky restauračních zahrádek 

(Hospodářská komora Praha 1) 

 

Dopis ministra životního prostředí ČR Petra Hladíka – povinné zálohování nápojových 

PET lahví a plechovek 

(Ministerstvo životního prostředí ČR) 

 

Stanovisko České komory architektů k dalšímu osudu budov „Sdružení projektových 

ateliérů“ v Emauzích (tzv. Pragerových kostek) 

(Česká komora architektů, Josefská 34, 118 00 Praha 1) 

 

 

Obsah vystoupení všech diskutujících je obsažen ve stenografickém zápisu tohoto 

zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy. 

 

 

Přijatá usnesení ZHMP č. 20/1 až č. 20/33 jsou součástí tohoto zápisu. 

 

 

Primátor hl. m. Prahy poděkoval všem přítomným za účast a zakončil jednání v 23,41     

hodin. 

 

 

 

 

 

doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 

primátor hl. m. Prahy 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

                      

 

 

 

Mgr. Zuzana Freitas Lopesová 

 

 

 

 

 

Mgr. Jan Chabr 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Jana Soběslavská 

Datum pořízení zápisu: 31. 1. 2025 


